
 

 

 

 
 
 
 
 

 

Voorwoord  
 
Beste CDA-vrienden, 

 

Het zijn roerige tijden, de oorlog in 

Oekraïne, de klimaat problematiek, de 

energieprijzen en dan ook nog de inflatie. 

Eigenlijk te veel om op te noemen. 

 

Daarnaast gebeurt er ook veel binnen het 

CDA en nu ook bij het CDA Purmerend. 

Onze wethouder Eveline Tijmstra gaat 

stoppen, om meer tijd aan het gezin te 

besteden. Begrijpelijk en een moedig 

besluit. Eveline was en is altijd en overal 

aanwezig, heeft een enorme inzet getoond 

voor onze Gemeente en het CDA. We zullen 

haar zeker gaan missen. Eveline bedankt!! 

 

Gelukkig hebben we in Pascal Verkroost 

een waardig opvolger gevonden. Pascal is 

al jaren vertegenwoordigd in de 

Gemeenteraad en sinds 2018 

fractievoorzitter van het CDA Purmerend. 

 

Een nieuwe uitdaging waar Pascal heel veel 

zin in heeft. Het moet nog beklonken 

worden maar wij wensen hem alvast heel 

veel succes!! 

 

Maar ja wie wordt dan de nieuwe 

fractievoorzitter? Ons Gemeenteraadslid 

Fred Koot heeft aangegeven dat hij Pascal 

wil opvolgen.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Fred is ook al jaren een bekende in de 

Gemeenteraad. Een nuchtere jonge vent 

die het zeker gaat redden. Succes Fred! 

 

Al met al veel veranderingen, maar met het 

getoonde enthousiasme kunnen we zeker 

vooruit. 

 

Dan het CDA-bestuur zelf, we komen 

maandelijks bij elkaar. Vanuit het bestuur 

heeft Corinne gesprekken gevoerd met 

onze raads- en commissieleden onder het 

motto van, waar kunnen we jullie mee 

helpen en wat kan het bestuur voor jullie 

betekenen, om je taken beter uit te kunnen 

voeren. Dit waren zeer positieve 

gesprekken met goede feedback. 

 

Kortgeleden hebben we de online ALV 

vergadering gehad. Hier hadden we de 

gelegenheid om het conceptprogramma en 

de kandidaten lijsten voor de verkiezingen 

van de Provinciale Staten en 

Waterschappen door te nemen en te 

amenderen. We zijn zo lekker op weg met 

z’n allen. 

 

Mocht u na dit gelezen te hebben ook 

enthousiast geworden zijn, neem gerust 

contact met ons op.  

 

Met vriendelijke groeten,  

Koos Buis 

koosbuis@gmail.com 

 
 

No 2 november 2022 
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Geachte CDA leden, 
 
Onze CDA-wethouder Eveline Tijmstra 

heeft aangegeven te willen stoppen als 
wethouder in Purmerend. Zij kiest ervoor 

om meer tijd te kunnen besteden aan haar 
gezin. Het CDA betreurt haar vertrek, maar 
heeft alle begrip en respect voor de 

afweging die Eveline maakt. 

Eveline heeft zich, niet alleen als 

wethouder maar ook als Raads- en 
commissielid, altijd met hart en ziel ingezet 
voor het CDA en voor Purmerend. Moeilijke 

dossiers opgelost én in debatten tussen de 
gemeenteraad en het college een 

verbindende rol vervuld. Eveline doet dit 
met gedrevenheid, dossierkennis en een 
gezonde dosis humor. Wij zijn haar veel 

dank verschuldigd en wensen haar en haar 
gezin veel geluk in de toekomst.   

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Foto: Piet Jonker  
 

Eveline Tijmstra: 'Na ruim 12,5 jaar actief 
geweest te zijn in de Purmerendse politiek 

als commissielid, raadslid en wethouder, is 
het tijd om het stokje door te geven. Ik 

vond het een geweldige ervaring om mij als 
volksvertegenwoordiger en bestuurder in te 
zetten voor de stad. Een stad waar ik met 

heel veel plezier woon en waar mijn 
kinderen zijn geboren. Onze gemeente is 

prachtig en ik ben trots op de bijdrage die 
ik heb geleverd. Nu is het tijd voor nieuwe 
ervaringen en meer tijd voor mijn 

gezinsleven.' 

Dankzij haar persoonlijke en bestuurlijke 
inzet kan Eveline Tijmstra terugkijken op 

zes jaar wethouderschap waarin veel 
bereikt is. Tijmstra: 'Ik kijk met veel 

voldoening terug naar mijn werk voor 
Purmerend. In de afgelopen tien jaar heb 
ik, zowel als raadslid en als wethouder van 

de gemeente Purmerend, zaken opgepakt 
en voor elkaar gekregen. Ik heb mij 

verdiept in onderwerpen, die mij aan het 
hart lagen. Zo is eenzaamheid op de lokale 
politieke agenda komen te staan en krijgt 

de waarde van cultuur de erkenning die het 
verdient. Het verbeteren van het 

onderhoud van het groen in de stad en de 
ontwikkelingen in de binnenstad met het 
woningbouwplan op de voormalige PostNL-

locatie zijn daar ook mooie voorbeelden 
van. Dit is gelukt door de samenwerking 

met zowel het ambtelijk team als met de 
stad en haar inwoners.  

 
Vooral de contacten met instellingen en 
burgers vond ik leuk. Je hoort wat mensen 

beweegt en probeert hier iets mee te doen. 
Samen met alle inwoners van de nieuwe 

gemeente kon ik werken aan een gemeente 
waarin sprake is van een actief 
verenigingsleven, een gezond bedrijfsleven, 

een gezellig uitgaansleven en onderlinge 
betrokkenheid van burgers in buurten en 

wijken.' 
 
Johri van Gastelen 

Penningmeester CDA Purmerend 

 
 

  



Algemene Politieke 
Beschouwingen  

CDA Purmerend 
 

Datum: 2 november 2022 

 

Beste collega’s, collegeleden, aanwezigen 

op de publieke tribune en natuurlijk kijkers 
en luisteraars thuis. 

Namens het CDA mag ook ik vanavond 
onze algemene beschouwingen uitspreken.  

We zijn inmiddels een klein jaar onderweg 

als nieuwe gemeente Purmerend, een 
gemeente waarin stad en plateland 
nagenoeg geruisloos zijn samengegaan en 

elkaar op natuurlijke wijze versterken.  

En dat in een periode vol onzekerheden en 
uitdagingen. Een tijd waarin onze 

energielasten de pan uitrijzen door de 
oorlog in Oekraïne, en veel hardwerkende 

inwoners en lokale ondernemers de 
touwtjes nauwelijks aan elkaar kunnen 

knopen, een tijd waarin we vluchtelingen 
moeten opvangen in een hotel of tent. En 
het vinden van een woning lastiger is dan 

ooit. 

 

Allemaal ontwikkelingen die op ons 

afkomen. Ontwikkelingen waarop wij als 
gemeente nauwelijks invloed hebben, maar 

waarvoor wij wel aan de lat staan. En zoals 
een oud gezegde luidt ‘Stilstand is 
achteruitgang’, iets wat wij niet voor ogen 

hebben. Daarom moeten we als gemeente 
investeren, dat vraagt daadkracht, 

solidariteit, maar ook een 

stevige ambitie. Dat vraagt om een 
gemeente die investeert in haar 

gemeenschap door het creëren van 

werkgelegenheid, leefbaarheid, woningen, 
voorzieningen en een sterk 

verenigingsleven. En voorzitter dat ziet het 
CDA terug in deze begroting.  

 

Wat het CDA betreft een mooie en 
evenwichtige begroting met veel ambitie 

die kan rekenen op onze instemming.  

In het tweede deel van mijn algemene 

beschouwingen wil ik het graag met u 
hebben over de polarisatie in de 

samenleving, iets waar wij ons grote 
zorgen over maken en waar we graag 

verandering in zouden brengen. Je kan 
tegenwoordig de krant niet meer openslaan 
of de tv aanzetten zonder dat je hiermee 

geconfronteerd wordt. 

Het lijkt wel of het nodig is om elkaar te 

beledigen of verdacht te maken om je 
eigen punt naar voren te brengen. 

Steeds harder en grover. Als politiek geven 

wij hierin helaas vaak het slechte 
voorbeeld. Kijk alleen maar naar Den Haag 

waar scheldpartijen, bedreigingen en 
verdachtmakingen aan de orde van de dag 
zijn en dat terwijl de inhoud, dat waar het 

echt om gaat, naar de achtergrond 
verdwijnt. Maar het is niet alleen een 

probleem van de politiek. De 

verharding en verhuftering van de 
samenleving is iets wat ambtenaren, 

politieagenten, leraren, zorgmedewerkers, 
en vele anderen vrijwel dagelijks ervaren. 
Zowel op straat als online. 

 

Dat moeten we stoppen, want laten we 

eerlijk zijn: wij hebben niets aan 
spektakelpolitiek en campagnes die leiden 
tot nog meer polarisatie. Het maakt de 

problemen in ons land of gemeente niet 
kleiner, maar het vinden van draagvlak 

voor broodnodige veranderingen wel 
steeds moeilijker. 

 

Gelukkig voorzitter zie ik in onze gemeente 
ook de ander kant en ben ik trots op zowel 
onze stad als onze dorpen beide met een 

rijk maatschappelijk leven, met betrokken 
mensen die zich actief inzetten voor de 

gemeenschap waar ze leven, wonen en 
werken. Dat is een samenleving, die het 
CDA voor ogen staat: minder ik, meer wij. 

Minder schreeuwen, meer samenwerken. 
Een samenleving waar we omzien naar 

elkaar als goede buur, vrijwilliger of 
mantelzorger. Waar solidariteit en 
saamhorigheid geen ouderwetse waarden 

zijn, maar het geheim van een sterke 
samenleving. 



Voorzitter laten wij in deze raad een 
afspiegeling zijn van deze samenleving en 

het goede voorbeeld geven en vooral 
blijven geven. Laten wij het debat stevig 

voeren op de inhoud, maar zacht op de 
relatie. Laten we samen op zoek 

gaan naar het gemeenschappelijke en 

kijken wat ons verbindt. Waar we elkaar 
wel vinden in plaats van alleen onze 

verschillen uit te vergroten. Om zo, samen, 
het beste te bereiken voor Purmerend, 
want voorzitter ik ben ervan overtuigd dat 

eenieder in onze raad daarnaar streeft. 

 

Ik ga afronden voorzitter, maar voor ik dat 
doe wil ik eerst de ambtelijke organisatie 
en de griffie bedanken. Zonder hun 

tomeloze inzet en ondersteuning zouden 
wij ons werk niet kunnen doen. Dank 
daarvoor! Voorzitter u mag van het CDA 

verwachten dat wij ons op een positieve en 
constructieve wijze blijven inzetten voor 

onze gemeente. Zoals ik net al zei doen wij 
dat graag samen, niet met de intentie het 
altijd eens te zijn, maar wel steeds opzoek 

naar het gemeenschappelijke.  

 

Ter inspiratie wil ik daarom ook vanavond 
afsluiten met de zegenbede van de Heilig, 
Franciscus 

van Assisi, 

“Mogen we gezegend zijn met genoeg 
dwaasheid om te geloven dat we een 

verschil kunnen maken in de wereld, 

zodat wij kunnen doen 

waarvan anderen zeggen dat 
het niet gedaan kan worden.” 

 Dank u wel! 

 

Pascal Verkroost, 
Fractievoorzitter  

 

 

 

 

 

 

Asielopvang 
 
Volgens mij kan niemand ontkennen 
dat de situatie in Ter Appel zeer 
schrijnend is. De beelden van de 

onmenselijke opvang van 
vluchtelingen heeft iedereen kunnen 

zien op alle mediakanalen en we zien 
ze dagelijks op tv en in de krant. 
Voor CDA Purmerend staat dan ook 

niet ter discussie dat we 
maatregelen moeten treffen om 

deze vluchtelingen te helpen. 
 

Wij zijn door het college van Purmerend 
geïnformeerd over de opgave van de 

veiligheidsregio om 450 
noodopvangplekken te realiseren voor 

asielzoekers. Het CDA Purmerend vindt 
het belangrijk dat ook wij als gemeente 
Purmerend ons steentje bijdragen om uit 

deze crisis te komen en in dat kader 
kunnen wij ons goed vinden in het 

voorstel van het college om een 
noodcrisisopvang op de Baanstede te 
realiseren. Zolang deze opvang maar een 

tijdelijk karakter heeft en er voldoende 
begeleiding en hulp is en er vanuit het 

Rijk gewerkt wordt aan structurele 
oplossingen in nauwe samenwerking met 
de lokale overheden. 

 

De noodzakelijke grip op landelijke 

migratie is op dit moment zoek, en er is al 
veel gesproken over de oplossingen 

tussen het Rijk en gemeenten wat we 
moeten doen om de opvang eerlijk en 
humaan te organiseren. Het realiseren 

van tijdelijke huisvesting lukt niet snel 
genoeg, maar we hebben ook te maken 

met een hogere instroom. Het CDA 
Purmerend kan de actie en getoonde 
bereidwilligheid van gemeente Purmerend 

om een tijdelijke opvang te verzorgen om 
de grote druk op Ter Appel te ontlasten 

zeer waarderen. 

 
  



CDA wil geen grootschalige opvang in de 
regio’s, zoals in Tubbergen. Met dat 

soort opvang moeten we stoppen. Het is 
volstrekt helder dat verreweg het 

grootste deel van de asielzoekers totaal 
geen overlast bezorgt. Naast dit urgente 
probleem ziet het CDA nog een aantal 

belangrijke problemen. 

 
Ten eerste de instroom van 
immigranten. Iedereen begrijpt dat dat 
aantal instromers bij gelijkblijvend beleid 
de komende jaren zal blijven toenemen. 
Wat je er ook van vindt, hoe groot je 
hart voor onze medemens ook is, dit 
gaat met de huidige snelheid van 
woningbouw niet lukken. De instroom zal 
naar beneden moeten, maar dit is aan 
het Rijk en niet aan gemeente 
Purmerend. 

 

Het tweede belangrijke probleem is de 
uitstroom van asielzoekers die hier 
niet mogen blijven. Wie hier niet mag 

blijven, kan hier dus ook niet meer 
zijn. Deze mensen moeten dan ook 

daadwerkelijk weg, maar ook  
hier stuiten we op allerlei praktische 
en juridische bezwaren. 

 
De uitstroom lukt niet of nauwelijks. Maar 
hoe gaan we ervoor zorgen dat de 

uitstroom van mensen die hier niet mogen 
blijven drastisch toeneemt? 

 

 

 

 

 

 
 

Het kabinet heeft maatregelen aankondigt 
om de opvang op orde te brengen en de 

grip op migratie terug te krijgen. Deze 
maatregelen zijn nodig om in de toekomst 

vluchtelingen te kunnen blijven opvangen 
op een eerlijke en menselijke manier. 

 

Wij zijn blij met de aankondiging dat het 
Rijk samen met gemeenten gaat kijken 
hoe we versneld veel meer flexwoningen 

kunnen bouwen. Flexwoningen voor alle 
Nederlanders, dus niet alleen voor 

asielzoekers.  

 

Het Rijk heeft ook aangekondigd dat een 

strenger doch sober opvangregime komt 
om mensen die hier niet mogen zijn, snel 
en efficiënt terug te sturen. Door ook de 

regels voor nareizigers tijdelijk aan te 
passen, geven we onszelf de tijd om de 

asielopvang weer in evenwicht te 
brengen. 

 
CDA verwacht dat het 
draagvlak, de onderlinge 

solidariteit en verbinding 
met de samenleving op 
deze manier weer te 

herstellen en dat is hard 
nodig! 

 
Michel Segers, raadslid 

 

 

 

  



Clup doet zoveel meer! 
 
Het eerste wat bij u opkomt als u hoort 

over Clup, is mogelijk het 
Kinderparadijs waar kinderen zo 
heerlijk een fikkie mogen stoken. Ook 

organiseert Clup al heel lang de Purvak 
in de schoolvakanties.  

 
In de afgelopen jaren is het werk en het 
werkgebied van Clup echter enorm 

uitgebreid. 
 

Het CDA heeft daarom met een delegatie 
van fractie en bestuur een 
werkbezoek gebracht aan Clup; ditmaal in 

de Beemster. 
 

Naast het jongerenwerk in buurthuizen en 
op straat verzorgt Clup in de nieuwe 
gemeente Purmerend ook het 

maatschappelijk werk voor jong én oud. 
Jongeren kunnen thuis of op school 

bijvoorbeeld worden geholpen met het 
verbreden van hun netwerk of het vinden 

van een leuk baantje. 
 
Aan inwoners die dreigen te vereenzamen 

kan passende hulp worden geboden. Soms 
gewoon door af en toe een rondje te 

wandelen met een vrijwilliger of samen 
ergens koffie te drinken. Mogelijk is er nog 
een leuke vereniging of club in de buurt 

waar mensen lid van willen worden. 
 

 
 
Sociaal raadslieden zijn er om uitleg te 
geven over onduidelijke informatie van 

instanties. Zij kunnen ook helpen met het 
aanvragen van toeslagen waar mensen 

recht op hebben. 
 
 

 
 

Na het overlijden van een partner of 
familielid blijkt de verwerking soms zwaar 

te zijn. Er kan dan ook een beroep op de 
medewerkers van Clup gedaan worden. 

 
Kortom: Clup doet 
zoveel meer dan wij 

als CDA-fractie 
dachten. 

 
Liesbeth Roet, 
commissielid 

 
 

 
 

Het Burgerberaad Wonen 
 

In de commissie Algemeen en 
Maatschappelijk van 13 oktober jl. 
heeft het college onze mening 

gevraagd over het Burgerberaad 
Wonen.  

 
Dit voorstel stelt de CDA-fractie best voor 

een lastige keuze. 
 
Het principe van het burgerberaad en zeker 

de voorbeelden uit het land waarin dit door 
de G1000 is vormgegeven spreken ons erg 

aan. Onze twijfel zit vooral in het thema 
wonen. Dit thema is zo ontzettend breed 
en complex dat we ons afvragen of het 

realistisch is dat het burgerberaad met 
concrete en toepasbare oplossingen kan 

komen. Bovendien gaat het om een 
onderwerp waarin al heel veel tijd en 
energie wordt gestoken; kunnen we onze 

capaciteiten dan niet beter inzetten om de 
plannen die er zijn daadwerkelijk te 

realiseren? Om het netjes te zeggen in 
onderzoek en ideeën kun je namelijk niet 
wonen.  

En toch hebben wij positief geadviseerd in 
de commissievergadering.  

  



Tijdens de presentatie in de week 
voorafgaand aan de commissievergadering 

heeft de G1000 ons namelijk nog meer 
overtuigd van hun meerwaarde en 

werkwijze. Bovendien is wonen weliswaar 
een complex maar ook een 
ontzettend belangrijk onderwerp in deze 

raad. Als onze gezamenlijke 
woningcorporaties dan het 

initiatief nemen om via een burgerberaad 
oplossingen te zoeken voor onze wooncrisis 
dan 

vinden wij dat we dit een kans 
moeten geven. Dat is 

tenslotte van buiten naar 
binnen werken. Het 
voorstel is tijdens de 

raadsvergadering op 27 
oktober jl. met een ruime 

meerderheid aangenomen.  
Daar zijn wij erg blij mee! 

  
Ferry Pankras, 
Commissielid  
 
 

 

Een schitterend begin van de 
Nazomerfeestweek 
 

Op de eerste en zonnige zaterdag van 
de Nazomerfeestweek liepen 3 CDA 
vrijwilligers mee met bewoners van de 

Rusthoeve bij de rolstoelloop door de 
binnenstad. 

Petra van der Laan, Rien Brak en Liesbeth 
Roet genoten, net als de rest van de grote 
groep, van deze leuke tocht. De 

medewerkers van Spurd zorgden bij de 
stempelplaatsen voor wat verfrissing en 

extra beweging. Op muziek moesten de 
handen in de lucht. 

Wel bleek dat er aandacht voor 
toegankelijkheid moet blijven.  
 

 
 

 
 
 

Een bewoner op een oneffen pad in een 
rolstoel tussen twee hekjes door 

manoeuvreren is haast onmogelijk. 
Uiteindelijk werd gelukkig toch aan alle 

deelnemers een medaille uitgereikt en 
wachtte ons een heerlijk ijsje in de 
Koestraat. 

 

 
 
  

Twister en Cliffrider  
nieuwe aanwinst Spelemei  
 

De Spelemei is twee speeltoestellen 
rijker: “de Twister” die ze van de 
Beemster compagnie hebben gekregen 

en het grote speeltoestel “de 
Cliffrider” welke team vastgoed van de 

gemeente mogelijk heeft gemaakt.  
 
De speeltuin wil ook aantrekkelijk blijven 

voor de wat oudere kinderen en deze 
toestellen dragen daaraan bij.  

 
Deze zomer vond de opening van twee 
nieuwe speeltoestellen plaats. De Spelemei 

in de Zuidoostbeemster is een vereniging 
die volledig draait op vrijwilligers en de 

fijne speeltuin voor kinderen mogelijk 
maakt. Ongeveer 240 gezinnen zijn lid. 
Daarnaast kunnen kinderen per bezoek 

voor een laag bedrag een kaartje kopen. 
De vrijwilligers organiseren ook 

themafeestjes voor de buurt.  
 
 

 
 

 



Het gaat dan bijvoorbeeld om Paaseieren 
zoeken, tentennacht en Halloween feest. 

En de jaarlijkse stoepkrijtwedstrijd.  
 

De 

Spelemei heeft zich bereid getoond 

gedurende de werkzaamheden aan de 
tijdelijke gebouwen en de Corona tijd haar 

deuren voor de school te openen. Het is 
heel fijn om te zien dat er op deze manier 

steeds samen is gezocht naar 
mogelijkheden om kinderen iets te kunnen 
bieden.  

 
De Spelemei vervult als speeltuinvereniging 

met haar vrijwilligers een belangrijke 
sociaal maatschappelijke rol in 
Zuidoostbeemster. Het is een plek waar 

kinderen op een positieve manier hun 
energie kwijt kunnen en waar samen 

gespeelt wordt. Maar het is ook een plek 
waar ouders en grootouders elkaar 
ontmoeten en waar weer nieuwe contacten 

ontstaan.  
 

Meer informatie over de Spelemei vind je 
hier: www.spelemei.nl 
 

Eveline Tijmstra, wethouder 
 

 
 

 

 

 

 

Zorgboerderij Purmerweide 

Tijdens een werkbezoek aan 

zorgboerderij Purmerweide, gelegen in 
de Purmer, maak ik kennis met de 

dagbesteding die daar wordt 
aangeboden. 
  

Op deze zorgboerderij vinden niet alleen 
volwassenen een passende dagbesteding, 

maar worden ook jongeren begeleid. 
Dagbesteding is één van de onderdelen van 

jeugdzorg.  
 

 
Vanuit de hele regio komen hier jongeren 
die veel tegenslag hebben gekend en zijn 

uitgevallen op school. De meeste jongeren 
zijn een paar dagen per week op de 
boerderij, maar er zijn ook jongeren die 

één dag in het weekend komen, vaak om 
het gezin of de jongere zelf wat ruimte te 

geven. Iedereen die op de zorgboerderij 
komt, wordt opgehaald en weer 
thuisgebracht door mensen van de 

zorgboerderij zelf. Zo ontstaat er ook goed 
contact met de ouders.  

 
Zorgboerderij Purmerweide is een echt 
familiebedrijf. Jarenlang zijn op de 

boerderij koeien gehouden en 
tegenwoordig worden er ongeveer 800 

schapen gehouden. Ik spreek het gezin dat 
de boerderij runt en ervoor zorgt dat 

iedereen die hier komt goed begeleid 
wordt.  
  

http://www.spelemei.nl/


Ze werken vanuit de overtuiging dat 
iedereen een plek verdient in de 

maatschappij. Jongeren die op de boerderij 
komen, kunnen meehelpen op de boerderij, 

een passend ritme vinden en ontdekken 
wat ze leuk vinden.  
 

Er zit structuur in de dag en het 
belangrijkste is dat klussen ook afgemaakt 

worden en de jongeren daarmee succes 
ervaren. Dat ze wél iets kunnen, dat ze er 
mogen zijn en ertoe doen. Vanuit die 

aandacht worden jongeren begeleid en 
gestimuleerd om zich verder te ontwikkelen 

met als doel weer terug te keren naar 
school. De zorgboerderij is dan ook geen 
eindstation, maar een tussenstation. 

 

Zorgboerderij Purmerweide is aangesloten 

bij Stichting Landzijde. Stichting Landzijde 
is een organisatie die dagbesteding 

aanbiedt op de ruim 115 aangesloten 
zorgboerderijen door heel Noord-Holland. 
Deze organisatie ondersteunt de 

zorgboerderijen bij de bedrijfsvoering, 
zorgt voor kennis- en ideeënuitwisseling 

tussen de zorgboerderijen en verzorgt 
zorginhoudelijke scholing. Landzijde werkt 
vanuit de coöperatieve gedachte: samen de 

zorg beter maken.  

Bijzonder om de passie en liefdevolle 

betrokkenheid van het gezin dat deze 
zorgboerderij runt van dichtbij mee te 
maken. Werkend vanuit de volle 

overtuiging dat iedereen ertoe doet, iets 
kan en dat je er mag zijn zoals je bent. Een 

inspirerend werkbezoek waarbij mij 
nogmaals duidelijk werd dat zorg echt 
mensenwerk is.  

Eveline Tijmstra, wethouder 

 

  

 

 

 

Welk vrijwilligersinitiatief 
verdient het Lokaal 
Compliment 2022? 

Inwoners van de gemeente Purmerend 
kunnen tot en met donderdag 8 

december 2022 hun favoriete 
vrijwilligersorganisatie bij de 

gemeente aanmelden. Op 21 december 
maakt de jury bestaande uit 
wethouder Harry Rotgans, Rob de 

Neve (Rabobank) en Maria Deen 
(winnares Lokaal Compliment 2021) 

de top tien genomineerden 
vrijwilligersorganisaties bekend.  
 

Vrijwilligers maken het verschil voor 
Beemster en Purmerend én haar inwoners. 

Met het Lokaal Compliment spreekt de 
gemeente haar waardering uit richting alle 

vrijwilligers die zich tomeloos inzetten voor 
de mensen in de stad en dorpen.  
 

Met elkaar 
Het thema van 2022: Met elkaar. Door de 

coronacrisis is de eenzaamheid 
toegenomen. Het afgelopen jaar konden we 
gelukkig weer vaker samenkomen. 

Vrijwilligers die voor hulp, interactie en 
afleiding zorgen, spelen een essentiële rol 

in de samenleving. Elkaar helpen en 
ondersteunen is belangrijker gebleken dan 
ooit.  

 
Aanmelden doe je zo 

Welke initiatieven zijn voor u het afgelopen 
jaar waardevol geweest? Laat het ons 
weten! Meld uw activiteiten en/of 

vrijwilligersorganisatie uiterlijk op 
donderdag 8 december 2022 digitaal aan 

via purmerend.nl/lokaal-
compliment. Voor vragen hierover kunt u 
een e-mail sturen naar Lisa Zijlstra 

via l.zijlstra-aref@purmerend.nl.  
 

 

  

https://purmerend.nl/lokaal-compliment
https://purmerend.nl/lokaal-compliment
mailto:l.zijlstra-aref@purmerend.nl


Prijsuitreiking 
Uit alle inzendingen selecteert de jury tien 

organisaties. De winnende organisatie 
ontvangt een geldbedrag van € 1.000, -. 

Daarnaast stelt het Coöperatiefonds van 
Rabobank een extra prijs van € 500,- 
beschikbaar voor de tweede plaats. De 

overige acht vrijwilligersorganisaties 
ontvangen een aanmoedigingsprijs ter 

waarde van € 250,-. De jury maakt op 
woensdag 21 december op een ludieke 
wijze alle prijswinnaars bekend. 

Bron: Gemeente Purmerend 

Gemeente start met 
klimaatadaptatiemaat-regelen 
in het Kooimanpark 

 

Het nu nog natte park verandert na de 
werkzaamheden in een fijne groene plek 

voor sport, activiteiten, spelen en honden 
en hun baasjes. 

Om het Kooimanpark een herkenbare 

identiteit te geven, krijgen de bestaande en 
nieuwe bruggen bijzondere brugleuningen 
met een eendenmotief. Het Kooimanpark is 

officieel vernoemd naar Burgemeester R. 
Kooiman. De naam Kooiman betekent ook 

Kooiker. Een Kooiker is iemand die voor 
zijn beroep of als ambacht eenden in een 

eendenkooi vangt. Daarom is er voor de 
herkenbaarheid van het Kooimanpark 
gekozen voor een eendenmotief. 

Het definitieve ontwerp is klaar. In het 

nieuwe park is er ruimte voor spelen, 
sporten, honden uitlaten én een centrale 

plek voor activiteiten. 

Start uitvoering eerste fase 

Tussen 15 september 2022 en april 2023 
werkt aannemer Krinkels aan de eerste 

fase van uitvoering. Wethouder Tijmstra is 
blij dat we gaan beginnen: "Mooi dat de 

schop nu in de grond gaat. Een jaar 
geleden stonden we in ditzelfde park om te 

bespreken wat mensen belangrijk vonden, 
en nu is het zover. We starten met de 
klimaatadaptatiemaatregelen waarvoor we 

subsidie van Provincie Noord-Holland 
hebben ontvangen. Het tweede deel van de 

werkzaamheden vindt in 2023 plaats." 

In het ontwerp komt het hondenuitrenveld, 
sport en spelen voor jonge en oudere 
kinderen terug. Centraal staat de 

activiteitenweide in het park. Het vlonder- 
en stapstenenpad bevindt zich aan de 

oostkant van het park, door het 
wateroverloopgebied, ofwel waterbuffer, 
heen. In dit deel van het park begint de 

gemeente met de werkzaamheden. 

Maatregelen eerste fase 
Het Kooimanpark wordt in meerdere fases 

opgewaardeerd. In het oostelijke gedeelte 
van het park worden de 

klimaatadaptatiemaatregelen uitgevoerd. 

Subsidie Provincie Noord-Holland 
Vanuit de Provincie Noord-Holland is een 
subsidie van € 100.000, - voor het 

Kooimanpark ontvangen. Deze is verleend 
voor het toepassen van 

klimaatadaptatiemaatregelen in het 
Kooimanpark. 

Achtergrond 

Op 30 juni 2021 heeft de gemeenteraad 
het ‘Parkenplan Purmerend 2021-2040’ 
vastgesteld als basis voor opwaardering 

van alle parken in Purmerend. Het 
Kooimanpark is het eerste park dat 

opgewaardeerd wordt. 

Bron: Gemeente Purmerend 

 

https://purmerend.nl/actueel/meer-nieuws/welk-vrijwilligersinitiatief-verdient-het-lokaal-compliment-2022
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Afscheid Don Bijl en Beëdiging 
Ellen van Selm 

Don Bijl nam afscheid als burgemeester 

onder andere met een feestelijke 
bijeenkomst op 16 september in theater de 
Purmaryn.  

 

Op 22 september vond de beëdiging plaats 
van Ellen van Selm als nieuwe 

burgemeester van Purmerend. We wensen 
haar een goede tijd in onze stad. 

Op sociale media 
Het CDA Purmerend is te vinden op 

Facebook, Instagram en Twitter. Daarnaast 

is de website www.cdapurmerend.nl altijd 

up-to-date voor het laatste nieuws. Het 

volgende korte bericht willen wij u niet 

onthouden.  

Steenwerpen tijdens de Beemster 
Feestweek 

Tijdens de Beemster Feestweek hebben we 
met team CDA Purmerend meegedaan met 

het steenwerpen op dinsdagmiddag. Het 
was een leuke pot tegen Stichting 
Beemster Gemeenschap, de organisatoren 

van de feestweek.        

  

 

 

 

COLOFON 

 
Op de agenda:  

Vrijdag 25 november 2022 
20:00: Online zoom-sessie 

amendementen CDA-NH 
 

Zaterdag 26 november 2022 
09:30 - 13:00: Algemene leden 

vergadering CDA-NH 
 

16 december 2022: Uitdelen kerstgroet 

CDA Purmerend op de markt in 
Middenbeemster 

 
17 december 2022: Uitdelen kerstgroet 

CDA Purmerend op de kaasmarkt in 

Purmerend 

Op 16 en 17 december gaan wij de 

kerstgroet uitdelen. Wilt u hier ook bij 

helpen? Laat dit dan weten aan Ruben 

Zeeman (r.zeeman.cda@gmail.com) 

Mededelingen aan het bestuur:  

Voor vragen en/of opmerkingen aan het 
bestuur, kunt u contact opnemen met 

secretaris Jaap Veenstra tel. 0299 
776740 of email jm.veenstra@live.nl 

 
Bankrekeningnummer:  

NL02 RABO 0125 7859 33 t.n.v. CDA-
Purmerend 

 
Mededelingen van de redactie:  

Inleveren van kopij en/of vragen over 
de Nieuwsbrief kunt u contact opnemen 

met: amnuyens@hetnet.nl of  

tel. 06 20650615 
 

De deadline voor de volgende 

nieuwsbrief is 15 februari 2023 

http://www.cdapurmerend.nl/

